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Besluitenlijst van de oordeelvormende vergadering van 3 april 2023 

 

Aanwezig: de heer:   C.W. van Agtmaal voorzitter 

  de dames:   G.M. van Caam  lid 

     L.C.M. Baselier  burgerlid 

     H. Stolk  lid 

     M.C.H.M. Feskens lid 

  de heren:   D. van Agtmaal  lid 

     G.G. de Neve  lid 

     E.C. van der Spelt burgerlid 

     T.P.M. van Es  lid 

     J.J.M. Stoeldraijer lid 

     R.J.M. Geers  lid 

     E.A.H. van Thillo lid 

     T.C.J. Huisman  lid 

     J.H.F. Weerdenburg lid 

     J.W. Huijbregts  burgerlid 

     L.C. Aben  burgerlid 

     A.P.A. van der Wegen lid 

     J.C.M. Verbeek  lid 

 

  mevrouw:  E.P.M. Prent  wethouder 

  de heren:   C.A.A.M. Gommeren wethouder 

     N. Baali  wethouder 

 

  de heer:   R.A.J. Defilet  griffier  

  

Pers: -  

Omroep: 2  

Publieke tribune: 7  

De besluitenlijst is een opsomming van de genomen besluiten. De integrale audio opname van de 

vergadering is na te luisteren op www.raadsteenbergen.nl bij de vergadering van 3 april 2023  

 

01. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 

 

02. Vaststelling van de agenda. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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03. Spreekrecht burgers. 

De heer Veraart gaat in op de activiteiten die georganiseerd worden in en rondom het 

fort en spreekt zijn enthousiasme uit over de ontwikkelingen rondom Waterpoort. De 

heer Veraart nodigt alle raadsleden uit om kennis te komen nemen van de plannen. 

 

04. Vaststelling van de besluitenlijst van 13 maart 2023. 

De besluitenlijst wordt vastgesteld. 

 

05. Vragenhalfuur. 

Mevrouw Baselier spreekt in over ’t Cromwiel en vraagt om duiding over de doelen van 

het nieuwe stichtingsbestuur van het gemeenschapshuis en wat er gedaan wordt om van 

de locatie een bruisend gemeenschapshuis te maken. 

Wethouder Baali geeft aan dat er sprake is van een subsidierelatie is en geeft aan dat de 

stichting uitvoering hoort te geven aan de doelen van de stichting. De wethouder geeft 

aan periodiek overleg te hebben met de stichting.  

Mevrouw Baselier geeft aan dat met de overgang naar de nieuwe stichting bepaalde 

verwachtingen zijn geplaatst en geeft aan dat er ook sprake is van een 

verantwoordelijkheid naar de raad. 

De wethouder geeft aan dat het goed is om terug te gaan naar wie waarvoor 

verantwoordelijk is. De wethouder zegt toe te schetsen wat de formele relatie met ’t 

Cromwiel is.  

De heer Aben vraagt wat de verantwoordelijkheid is naar de raad en vraagt of dat het 

mogelijk is om de vragen van mevrouw Baselier inhoudelijk te beantwoorden.  

De wethouder geeft aan dat het goed is om de relatie scherp op papier te zetten en geeft 

aan dat de verantwoordelijkheid niet ontnomen moet worden en begrijpt het signaal.  

 

De heer Huisman gaat in over het uitsterfbeleid van de hertenstand en aangegeven wordt 

dat de leefsituatie niet heel erg verbeterd is. 

Wethouder Prent geeft aan dat er goed voor de herten gezorgd wordt. Aangegeven wordt 

dat het gras binnenkort weer ingezaaid wordt. 

De heer Huisman verzoekt om een structurele oplossing voor het gras. En verzoekt om 

een schriftelijk antwoord wanneer het grasveld fatsoenlijk en toekomstgericht erbij ligt. 

 

Mevrouw Van Caam gaat in op de buitenspeelplaatsen voor oudere kinderen en tieners. 

Gevraagd waarom er in de oudere doelgroep geen speelplekken beschikbaar zijn en of 

dat de bestaande locaties vervangen of uitgebreid kunnen worden. 

Wethouder Prent geeft aan dat er voor de oudere doelgroep wel diverse speeltuinen zijn 

en verwijst naar de kadernota spelen.  

 

06.  Subsidieplafond meerkostenregeling Covid-19 jeugdwet en Wmo 2022. 

De heer Aben geeft aan voor te zullen stemmen, mede vanwege het belang van het 

besluit. De heer Huijbregts vraagt of dat het subsidiebedrag voldoende is en of dat er nog 

knelpunten zijn bij de zorgaanbieders. Mevrouw Van Caam geeft aan voor te kunnen 

stemmen. De heer Van der Spelt ondersteunt de woorden van de andere sprekers en kan 
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instemmen met het voorstel. De heer Stoeldraijer geeft aan akkoord te gaan en verzoekt 

aan de wethouder om wat nadere duiding over de afgelopen periode en vraagt welke 

aanvragen er zijn geweest. 

  

Wethouder Prent geeft aan dat er regionaal uitvoering wordt gegeven aan deze regeling. 

Er wordt niet meer uitgegeven aan wat er door het Rijk aan middelen aangeboden 

worden. De wethouder geeft aan dat er wel zorgen zijn bij de zorgverleners, maar deze 

zijn niet van toepassing op corona. Het budget is wat er uitgegeven is. De wethouder kan 

niet aangeven hoeveel aanvragen op het budget zijn gedaan, omdat dit regionaal wordt 

georganiseerd. De wethouder zegt toe de subsidieregeling te doen toekomen. 

 

De voorzitter stelt vast dat dit voorstel doorgeleid wordt als een hamerstuk. 

 

07. Bespreking op verzoek van de heer Van der Wegen, een agendapunt zonder 

stukken, over meer inzicht in de gemeentelijke financiën. 

De heer Van der Wegen geeft aan zich de afgelopen jaren zorgen te maken over de 

gemeentelijke financiën en het aangaan van leningen. Ingegaan wordt op het besluit van 

de gemeenteraad om een lening aan te gaan en het toepassen van de wet 

voorkeursrecht gemeenten. De heer Van der Wegen geeft aan dat uit voorgaande 

stukken en ook uit het raadsvoorstel de conclusie te trekken is dat de lening nodig is voor 

de Wvg. De heer Van der Wegen geeft aan dat het blijkt dat er onvoldoende liquide 

middelen zijn om betalingen te doen en dat hiervoor de lening benodigd is. De heer Van 

der Wegen geeft aan dat er middelen nu worden gebruikt voor waar het niet voor 

bedoeld is en dat de raad hierover zou moeten gaan.  

 

De leden verzoeken de wethouder eerst om een reactie. 

 

Wethouder Gommeren gaat in op het doel van de lening en de kansen van de gemeente. 

De wethouder gaat in op de diverse investeringen die nodig zijn. Eén van de investeringen 

is de aankoop van gronden ten behoeve van Steenbergen-West. Voor al deze 

investeringen is geld nodig. De lening wordt in drie tranches uitgekeerd. Ten aanzien van 

de lening geeft de wethouder aan dat er verwarring is ontstaan en dat wordt betreurd. 

Uitgelegd wordt dat de gemeente aan totaalfinanciering doet en dat viel samen met het 

besluit van de Wvg en het was niet het doel om deze middelen te oormerken. De 

wethouder benadrukt daarnaast dat de gemeente geen leningen mag stapelen. De 

wethouder geeft bovendien aan dat het college bevoegd is om leningen aan te gaan, 

maar dat de verantwoording voor de rente plaatsvindt in de P&C. De wethouder 

benadrukt dat de lening niet specifiek bedoeld is voor de Wvg. Ten aanzien van het 

raadsbesluit geeft de wethouder aan dat het raadsbesluit anders opgesteld had moeten 

worden. 

 

De heer De Neve brengt zijn complimenten over aan de heer Van der Wegen. De heer 

Geers sluit zich bij deze woorden aan en geeft ook aan dat bij hem het beeld was 

ontstaan dat de lening bedoeld was voor de Wvg. De heer Van Es gaat in op het 
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detailniveau van het controleren van de raad. De heer Van Es begrijpt dat er grote 

verwarring is ontstaan over de Wvg en de koppeling met de lening en geeft aan dat zijn 

fractie het doel van lening anders interpreteert. De heer Verbeek vraagt waar de 

rentelasten van betaald worden en gevraagd wordt waar de lening staat in de begroting. 

De heer Weerdenburg doet de suggestie om onderwerpen van deze discussie terug te 

brengen naar het audit committee. De heer Weerdenburg geeft aan dat de koppeling van 

de lening en de Wvg ook werd gemaakt. Daarnaast wordt aangegeven dat het belangrijk 

is om te kijken naar de minimale ondergrens van de reserves. De heer Huisman geeft aan 

dat bij hem de indruk was gewekt dat de lening gekoppeld was aan de Wvg en spreekt 

zijn afkeuring hierover af. De heer Huisman vraagt wanneer de Wvg uitgevoerd wordt. De 

heer Huisman ondersteunt het voorstel om dit onderwerp te bespreken in het audit en 

verzoekt om een voorstel aan te bieden aan de raad. De heer Van Agtmaal vraagt om een 

nadere toelichting over de lening als overgegaan wordt tot de aankoop van gronden en 

kunnen de middelen nog geoormerkt worden?  

De heer Van der Wegen benadrukt dat er geen sprake is van wantrouwen, maar dat het 

gaat om openheid en transparantie. Gevraagd om meer duidelijkheid te geven over de 

liquide middelen en of dat er nog middelen zijn om de gronden aan te kunnen kopen. 

Gevraagd wordt naar het standpunt van het college om een reserve te vormen. 

 

Wethouder Gommeren geeft aan dat er als een investering plaatsvindt, dat dit allereerst 

plaatsvindt na besluitvorming door de raad. De wethouder geeft aan dat er nog 20 

miljoen in het schatkistbankieren zit. De wethouder zegt toe na te gaan of dat er al geld is 

uitgegeven van de lening van 25 miljoen. De rente en de aflossing van de lening vindt 

plaats in de paragraaf financiering en dit komt terug in de begroting. De wethouder 

ondersteunt de woorden om dit onderwerp terug te brengen in het audit. Ten aanzien 

van de Wvg geeft de wethouder aan dat deze verlengd kunnen worden tot 10 jaar, mits 

daarvoor al plannen zijn ontwikkeld. Daarnaast wordt aangegeven dat de gemeente niet 

meer leningen mag afsluiten dan nodig. De wethouder geeft aan dat er al gesprekken 

plaatsvinden om de gronden aan te kopen, maar dat de basis hiervoor is dat er 

goedkeuring komt op de programmering van het terrein. De aanleiding was de Wvg, maar 

door totaalfinanciering zijn deze middelen hiervoor niet geoormerkt. De wethouder zegt 

toe schriftelijk te reageren op de mogelijkheid en de consequenties om een 

bestemmingsreserve te vormen. 

 

De heer De Neve gaat in op het genomen besluit en roept de leden op om aan te sluiten 

bij het audit committee. De heer Geers ondersteunt de woorden om de discussie voort te 

zetten in het audit en helderheid te krijgen over de financiële positie en de al lopende 

investeringen. Daarnaast wordt om duidelijkheid gevraagd om de ondergrens van de 

eigen middelen. De heer Geers doet een oproep om de middelen te oormerken of anders 

hiernaar te handelen. De heer Van Es geeft aan de beeldvorming over de lening te 

begrijpen. De heer Verbeek geeft aan dat er bedrijfseconomisch een andere keuze 

gemaakt had moeten worden. De heer Verbeek herhaalt zijn vraag hoe de lening afgelost 

wordt. De heer Huisman doet de oproep om vanuit het audit een advies uit te brengen. 

De heer Van Agtmaal geeft aan dat er duidelijkheid gegeven moet worden en hoe 
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investeringen betaald worden. De heer Van der Wegen verzoekt de beantwoording tijdig 

voor de raadsvergadering te kunnen ontvangen.  

De wethouder zegt toe te beantwoorden hoe de lening afgelost wordt. 

 

 Daarmee sluit de voorzitter dit agendapunt. 

 

08. Bespreking op verzoek van de heer Weerdenburg, ingekomen stuk 10, 

raadsmededelingen ontwikkelingen kerngericht werken, uit de oordeelvormende 

vergadering van 13 maart 2023. 

De heer Weerdenburg spreekt uit verrast te zijn door het artikel in de krant en geeft aan 

dat de rol van de kerncoördinator is om verbinding te brengen. Tijdens de kernbezoeken 

werd het duidelijk dat er wisselende beelden zijn over de rol en betrokkenheid van de 

kerncoördinator. De heer Weerdenburg roept op om de kerncoördinator terug in het 

leven te roepen. Gevraagd wordt waarom er is gekozen voor de nieuwe vorm en geeft 

aan dat het verwarrend is voor de kernen. Aan de wethouder wordt gevraagd of dat er al 

gesprekken in de kernen hebben plaatsgevonden en of dat de nieuwe werkwijze is 

voorgelegd aan het maatschappelijk veld. 

De heer De Neve onderstreept de woorden van de heer Weerdenburg, maar geeft tevens 

aan dat er ook ruimte moet zijn voor vernieuwing. De heer Van Thillo geeft aan dat de 

kerncoördinatoren er moeten zijn voor alle inwoners. Gevraagd wordt waarom het niet 

lukt om de continuïteit van de kerncoördinator gewaarborgd kan worden en wat een 

overlegtafel oplost en spreekt zijn zorgen uit over de betrokkenheid en laagdrempelig 

contact. Mevrouw Feskens vraagt wat er gewijzigd is sinds 2018 en dat de functie van 

kerncoördinator serieus genomen moet worden. Eén mailadres wordt niet als alternatief 

gezien. De heer Huisman onderschrijft de woorden om één kerncoördinator aan te 

stellen. Een gedeeld e-mailadres kan ondersteunend werken, maar is geen alternatief. 

Mevrouw Stolk geeft aan ook de klachten gehoord te hebben en het gebrek aan 

continuïteit. Gevraagd wordt of dat casuïstiek door één contactpersoon behandeld wordt 

en hoe vindt de uitvoering plaats. De heer Aben geeft aan dat het gaat om participatie en 

hoe je de inwoner kan bereiken. Aangegeven wordt van het risico en kwetsbaarheid van 

éénpitters.  

  

Wethouder Baali geeft aan de zorgen en oplossingsrichtingen te begrijpen. De wethouder 

geeft aan dit jaar een nieuw participatiebeleid aan te bieden, waarin kerngericht werken 

opgenomen is. Het doel is om uiteindelijk een duurzame werkzame te vinden. De 

wethouder geeft aan dat er twee personen werkzaam zijn binnen kerngericht werken. 

Aangegeven wordt dat er behoefte is om terugkoppeling te geven op structurele basis. 

Voor de grote ontwikkelplannen worden aparte trajecten opgezet en waarbij het 

belangrijkste is dat er geen zaken blijven liggen. De wethouder zegt toe wat het verschil is 

tussen de Wijzijnteams, de wijkteams en de ernaartoe teams, maar geeft aan dat allen los 

staat van kerngericht werken. Ten aanzien van de communicatie geeft de wethouder aan 

dat het het streven is om alle meldingen binnen 5 dagen af te handelen of anders een 

tussenbericht uit te sturen.  
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De heer Weerdenburg benadrukt dat de onduidelijkheid breder is dan in de raad, maar 

gaat ervanuit dat deze onduidelijkheid door de wethouder wordt weggenomen. Gevraagd 

wordt wanneer het participatiebeleid komt. Men vindt het toch het meest fijn om 1 

contactpersoon te hebben en een e-mailadres is een aanzet tot.  

 

Wethouder Baali geeft aan dat het participatiebeleid gepland staat voor december 2023. 

De wethouder geeft hierbij aan dat in de aanloop hiernaartoe de raad betrokken wordt. 

De wethouder geeft aan in reactie op de heer Weerdenburg dat het signaal over de druk 

op het einde van het jaar meegenomen wordt. 

 

 Daarmee sluit de voorzitter dit agendapunt. 

 

09. Ingekomen stukken, mededelingen en toezeggingenlijst 

De heer Stoeldraijer vraagt over ingekomen stuk 3, raadsmededeling corona- en 

energienoodfonds, voor hoeveel geld er is aangevraagd. Wethouder Baali zegt toe de 

vraag schriftelijk te beantwoorden.  

 

De heer Stoeldraijer vraagt over ingekomen stuk 8, jaarstukken regionaal bureau 

leerplicht, waarom het verzuim onder Oekraïense kinderen zo hoog is. Wethouder Baali 

geeft aan dat als kinderen ingeschreven worden, onder de leerplicht vallen, maar nog niet 

alle leerlingen in een klas geplaatst konden worden. Dit betekent echter niet dat zij geen 

onderwijs hebben genoten. Nu weliswaar op afstand. Het absolute verzuim is hoog, maar 

geeft een vertekend beeld. 

 

10. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering om 22:50 uur. 

 

Aldus besloten in de oordeelvormende vergadering van de gemeenteraad van 

Steenbergen op 15 mei 2023 

Griffier    de voorzitter  

 

 

 

 

R.A.J. Defilet. MA  C.W. van Agtmaal 

 

 


